
S C H I M B A R E A  D I S P E N S A Ţ I E I  
 

       Spiritual  Building  Stone Nr. 126 
                                                                                                                                                       

Piatra de zidire Spirituală Nr. 126 
 

Dispensaţie  =  Perioadă de timp în care Dumnezeu lucrează (a lucrării lui Dumnezeu) 
 

Luca 19: 42-44, ...."şi nu vor  lăsa în tine piatră pe piatră, pentru că nu ai cunoscut vremea 
cînd ai fost cercetată". 

 

Luca  5: 36-38,   "Şi le-a spus şi o pildă: "Nimeni nu rupe dintr-o haină nouă un petec ca să-l pună 
la o haină  veche; altmiterea, rupe şi haina cea nouă, şi nici petecul luat de la 
ea, nu se potriveşte la cea veche. Şi nimeni nu pune vin nou în burdufuri vechi; 

altmiterea, vinul cel nou sparge  burdufurile, se varsă, şi burdufurile se 
prăpădesc; ci vinul nou trebuie  pus în burdufuri noi  şi amînduoă se păstrează." 

 

     Ascultaţi ce spune Profetul lui Dumnezeu despe aceasta: 
Acum, observaţi ce se întîmplă.  În grădina Eden, a fost , economia inocenţei, lui Dumnezeu, aceasta 

era  una din dispensaţii. Prima dispensaţie, a fost inocenţa; oamenii nu au cunoscut păcatul.  Ei nu au ştiut 
nimic despre păcat.  Adam  şi Eva, amîndoi erau goi, dar ei erau ascunşi de goliciunea lor (trupească) de vălul 
Duhului, peste feţele lor. Ei niciodată nu au ştiut că erau goi, pentru că erau ascunşi  (Gen. 1: 21-25).  Pentru 
că vălul lui Dumnezeu era peste minţile lor, ei nu  au ştiut ce era bine şi ce era rău.  Şi ei amîndoi stăteau 
acolo goi, arătînd că, cunoştinţa nu a venit încă la ei, că ei erau goi.  Ei amîndoi, erau goi şi nu o ştiau.  

* Haideţi să începem de la schimbarea dispensaţiei din nou, de la dispensaţia  Adamică,  pînă  la  
dispensaţia  lui  Noe  (Gen.6:1-3).  Acum, amintiţi-vă Isus a spus, "Aşa cum a fost în zilele lui Noe, aşa va fi 
la venirea  Fiului  Omului"  (Luca 17: 26-27).  
            Dar Noe, în zilele lui era foarte greu pentru el în zilele dispensaţiei lui, pentru că acei oameni nu au 
auzit despre un asemenea  lucru, dar s-a întîmplat în tocmai aşa. Apoi noi aflăm că vine pe scenă, vine după 
eliberarea lui Noe, şi aşa mai departe, şi  pămîntul începe să crească din nou, şi tot ceea ce respiră a pierit. Şi 
noi aflăm din nou că vine un timp, atunci cînd Dumnezeu şi-a adus copiii Lui afară din Egipt, că Moise vine 
înainte cu legea. Era aşa de greu pentru oameni să înţeleagă, dar o  dispensaţie, a fost schimbată într-o lege. Şi 
după ce legea a venit, Moise a încercat.....Ea era un învăţător. Oamenii doar trăiau  în orice fel doreau ei să 
trăiască, deci învăţătorul, legea,  era,  Biblia spune, ca să aducă oamenii să recunoască că aceea  era  greşit, 
deci El le-a dat lor cele zece porunci  (Rom.7:7-13). Era întradevăr o schimbare; oamenii nu au vrut să o 
primească. În regulă.    Apoi după  Moise, a venit Ioan. Şi după Ioan, dispensaţia a venit, el l-a introdus pe 
Isus.  Şi cînd Isus a venit să încerce să ne aducă harul, care era Dumnezeu în Duh, în linia Duhului, 
manifestînd dragostea Lui, "Atît a iubit Dumnezeu lumea că a dat pe singurul  Său Fiu" (Ioan 3:16),. şi Isus era 
aşa de diferit şi contrar cu legea, dar era o dispensaţie diferită, un timp diferit 

* Dispensaţia s-a schimbat cu Isus Cristos: de la lege la har, de la lucrare la har, de la ceva ce ai făcut tu,  
la ceea ce a făcut Dumnezeu, despre meritele tale proprii sau despre meritele Lui; s-a schimbat. 

*  Şi cînd Isus a plecat, El a vorbit despre această dispensaţie a Duhului Sfînt (Ioan14: 16-20; 16: 5-14), 
Viaţa din lăuntru ( interiorul tău) o Mărturie despre El, despre Înviere. 
          Întotdeauna a fost un fapt şi o luptă, cînd o dispensaţie se schimbă de la o dispensaţie veche, la un 
mesaj al timpului  prezent, întotdeauna a fost o luptă cu oamenii. Ea este, deşi a fost întotdeauna Scriptural. 
Dar de-alungul timpului în care  Dumnezeu le-a dat o dispensaţie şi ceva prin care să trăiască, sau ceva să 
facă....Acum noi aflăm că imediat după ce acea  dispensaţie a fost dată, oamenii de pe pămînt au încercat să 
găsească ceva să contraatace aceea, şi ceva care să facă o afacere produsă de mînă omenească, din aceea.  

*  Aceea este exact ceea ce a avut loc în zilele lui Noe; ceea ce a avut loc în zilele lui Lot; ceea ce a 
avut loc în celelalte zile, zilele lui Moise; ceea ce a avut loc în zilele lui Isus Cristos. Pentru că ei au dispreţuit 
mesajul şi au pierit,  şi acei ce au crezut  mesajul, au fost salvaţi.     Acum, atunci vine înăuntru, dispensaţia 
bisericii. Noi am trăit înapoi în timpul lui Noe, antedeluvian; noi am venit în dispensaţia legii; apoi în 
dispensaţia harului, biserica. Şi acum dispensaţia bisericii se sfîrşeşte. Noi toţi ştim aceasta. 
            Acum, dacă  Dumnezeu a făcut aceea şi aceasta în acea dispensaţiune,  în celelalte două  
dispensaţiuni,  El trebuie să rămînă  acelaş şi să facă la fel  în această dispensaţie, pentru că El a spus că  El o 
va face. Eu vă voi dovedi  în cîteva minute cu Cuvîntul, că El a spus că El o va face.  Acum,  El nu  Îşi  
poate modifica programul; El este Dumnezeu.  Observaţi ceea ce  El  a făcut  în acele dispensaţii. 



* Acum  noi venim la sfîrşitul timpului dispensaţiei bisericii.  Aceea este ceea ce eu am citit în seara 
aceasta. "Va fi lumină  în timpul de  seară"  (Zaharia 14: 7). 
           Noi am avut destul timp întunecos, dar acolo va veni Lumina. Acelaş Fiu care a venit şi a schimbat 
dispensaţia atunci, vine din nou  (Luca 17-30).  Aceea va fi de pe pămînt în glorie (1Tes. 4: 13-17).  Noi vom 
merge în aceea. Într-un timp noi am mers înăuntru, în alt timp noi  am mers afară, şi de data aceasta noi vom 
merge sus. Vedeţi?  În ordine: înlăuntru, afară, sus.  Noi  venim  la  timpul sfîrşitului.  Şi noi nu doar  
venim;  noi am ajuns deja.  Noi sîntem la timpul sfîrşitului. 

Credeţi voi în dispensaţie?  Biblia spune aşa," În dispensaţia împlinirii timpurilor..."(Efes.1: 10) K.J.v- 
"Ca să-l aducă la îndeplinire la plinirea vremurilor,"....(tr -Cornilescu).  Ce este plinirea timpurilor?  Acolo era 
o dispensaţie a..., ei bine, acolo era o dispensaţie a legii lui  Moise.   

Era o dispensaţie a lui Ioan Botezătorul.  Acolo era o dispensaţie a lui Cristos. Aici este o dispensaţie a 
organizaţiei bisericii.  Aici  este o dispensaţie a turnării Duhului Sfînt. Acum este dispensaţia adopţiei, ceea ce 
lumea aşteaptă gemînd. "Şi cînd plinirea timpurilor  vine, cînd dispensaţia plinirii timpurilor...." Ce este 
plinirea timpurilor?  Cînd morţii se ridică  (învie), cînd boala încetează, cînd întreg  pămîntul încetează să 
geamă. "Plinirea dispensaţiei timpurilor..." Priviţi aceasta. Şi la plinirea dispensaţieie timpurilor, ca să-Şi poată 
uni  împreună..toate lucrurile în Cristos, toate cîte sînt în ceruri...  Dar cînd se ajunge la strîngerea împreună 
la sfîrşitul dispensaţiei, aceasta va fi aşteptarea pentru manifestarea fiilor lui Dumnezeu în acea dispensaţie, 
aceea că El poate să strîngă laolaltă, totul ceea ce a fost adus în Cristos.  

Ce este Cristos? Cum intrăm noi în El? 1 Corinteni 12: 13, "Printr-un singur Duh noi sîntem botezeţi 
într-un singur trup, care este trupul lui Cristos, şi sîntem făcuţi părtaşi la  orice dar şi orice lucru bun pe care El 
îl are." Este aceasta corect ?  Şi întreg  pămîntul  geme, plînge, aşteaptă după manifestarea care  are loc cînd 
Cristos şi biserica Lui se vor uni împreună. (Rom. 8: 19-23). 

* Aceea este exact ceea ce Moise a făcut. Aceea este exact ceea ce Isus a făcut. Aceea este exact ceea ce 
fiecare mesager a făcut prin Biblie, la sfîrşitul acelei dispensaţii; ei au restaurat înapoi mesajul.  Oamenii, prin 
organizaţii şi lucruri,  au luat totul cu neglijenţă (cu uşurinţă--nebăgare de seamă)  şi toate lucrurile în zilele 
lor. 

* Dar, voi ştiţi, în zilele lui Noe...Isus a spus, "Aşa cum a fost în zilele lui Noe..."(Mat.24: 37- 39). Voi 
ştiţi, oamenii poate că au construit bărci în acele zile, chiar dacă ei erau pe construsţia lui Dumnezeu sau nu. 
Dar ei nu au plutit atunci cănd a venit impul de plutire. Deci  eu aş vrea ca mesajul să fie construit de 
Dumnezeu cu Scriptura, un mesaj Scriptural.  Atunci totul este în regula cu el, totul ceea ce este cu  Scriptura, 
este AŞA VORBEŞTE DOMNUL, atunci.  Şi atunci el trebuie să stea pentru că nu este cuvîntul meu care este 
în discuţie, acesta va fi Cuvîntul  Lui  care este în discuţie. Scos din Scriptură. 

* Şi noi sîntem într-o schimbare de dispensaţie. Noi ne schimbăm acum. Şi fiecare schimbare este ca şi 
cum ai clădi o clădire. Tu vii la colţ, tu trebuie să faci acea cotitură. Este ciudat, toată lumea vrea să meargă 
drept în jos. Tu nu ai avea decît un singur zid mare. Dar  noi construim o clădire, şi noi ajungem la colţuri, şi tu 
trebuie să schimbi acele colţuri. "Acele schimbări sînt acolo unde vine problema,  acolo unde ..... Este greu la 
cotitură, să tai acel colţ, şi să-l faci să fie doar corect." Noi sîntem la un colţ ! (la o cotitură) ! 

* Observaţi, oamenii trăiesc în strălucirea lui Luther, în strălucirea lui Wesley, trăiesc în strălucirile din 
spate de acolo, acela este  motivul că ei nu pot să vadă adevărata Lumină.  Dacă ei s-ar opri doar pentru cîteva 
minute şi doar să ia  Biblia şi să o citească, ei ar vedea  că aceasta este Lumina promisă pentru această oră. 
          Acum, noi vom lua cîteva din aceste lucruri doar într-un minut. El a promis conform Maleahi 4:5- 6, 
că aceste lucruri se vor întîmpla. El a promis prin toată Scriptura că aceste lucruri se vor întîmpla. Vedeţi? 
          Observaţi Israel de asemenea, tipul nostru, în călătorie (Priviţi), mîncînd manna care era viaţa lor, cea 
care le-a dat putere, viaţa.  Este aceasta corect ? Israel nu putea să mănînce manna care a căzut ieri.  Era 
contaminată; era putrezită  (Exod. 16).  Nu era bună pentru ei; ei mureau dacă mîncau. Manna care i-a ţinut în 
viaţă ieri, i-ar fi ucis astăzi. Biblia spune că avea microbi  în ea, contaminată. Şi manna.... Ei trebuia să ia 
mannă proaspătă în fiecare zi. Amin. Şi ce este aceasta? Oamenii care trăiesc cu manna lui Luther, Wesley, şi a 
celor din urmă de acolo, voi mîncaţi mîncare contaminată care vă omoară pe voi spirirtual. Vedeţi? Aceea vă 
omoară în tradiţiile voastre.     Manna de ieri a lui Luther, nu va merge (funcţiona) pentru Metodişti.  Manna 
metodistă nu va funcţiona pentru Penticostali. Manna  penticostală nu va funcţiona pentru ziua de astăzi. 
Vedeţi ce vreau eu să vă spun ? În fiecare zi ea vine zi de zi, proaspătă, şi aşa au  avut-o prin epocile bisericii.  

Manna lui Luther a fost mesajul justificării. Mesajul lui Wesley a fost manifestarea sfinţeniei; Mesajul 
penticostal a fost restaurarea darurilor. Dar acesta este introducînd (prezentînd) Piatra Unghiulară, ultima zi, 
Copacul Mireasă. Este contrar la toate acelea. Şi acum El este aceeaşi  Lumină pentru maturizare, ca şi acelaş 
soare care străluceşte astăzi şi care coace grîul pentru recolta din Iulie. Vedeţi ce vreau să spun?  Dar Lumina 
de astăzi nu va face nici un bine (nu va ajuta cu nimic) înapoi acolo în Iulie. Este mult mai puternică; grîul este 



mult mai avansat.  Este gata să-l ia. Amin.  Cu siguranţă că este. Nu îl poate lua acum. Îl poate atunci . 
Anotimpul  (sezonul)  nu era cel bun atunci; dar el este acum.  Acesta este timpul de seară. 
          Priviţi cum epocile bisericii au căzut....Pavel primul înapoi în epoca timpurie, apoi a venit în jos pe 
linie la Irineus şi aşa mai departe, în jos în Franţa. De acolo, în Germania, apoi în Anglia, constant mergînd în 
(spre) vest. Şi acum noi nu putem merge mai departe. Aceasta este ultima epocă.  
         Şi priviţi, aşa cum merge aceasta înainte, ea creşte din ce în ce mai puternică. Şi aşa este şi cu mica 
minoritate adevărată a bisericii, crescută de la justificare, sanctificare, botez cu Duhul Sfînt, şi acum la venirea 
Pietrei Unghiulare, prinzînd însuş formă în sus. Nici o organizaţie mai mult, după aceasta. Acolo nu va mai fi 
vreuna. Vedeţi? Nu poate fi.  Vedeţi, noi sîntem în vest. 
          Acum, aceasta este ceea ce este, lucrurile moarte de ieri, mesajul lui Luther, mesajul lui Wesley, 
mesajul Penticostal, dacă acesta doar ar putea merge prin procesul Duhului Sfînt a lui Dumnezeu şi a 
Cuvîntului dovedit (manifestat), aceasta va aduce înainte reflexia lui Isus  Cristos, Regele . Amin.  Dar dacă tu 
o laşi să stea, aceasta este doar cîrpă murdară.  Vedeţi?  Ea trebuie să se transforme în altceva. 
          Luther a trebuit să se transforme în Wesley, şi Wesley a trebuit să se transforme în Penticostali, şi 
Penticostalii trebuie să se transforme în Cristos. Totul trece printr-un proces. Tot aşa şi Evanghelia trece 
pritr-un proces. Este o procesare, o transformare. Vremea lui Luther, a  justificării, noi credem aceasta. Vremea 
lui Wesley, vremea sfinţirii, no icredem aceasta. Vremea Penticostală, cu restaurarea darurilor ale Duhului 
Sfînt, noi credem aceasta. Cu siguranţă, dar toate transformate una în alta, cu ce venim noi afară? Isus (aceasta 
este corect), acelaş  ieri, azi, şi în veci. Voi veniţi afară cu Isus.  
         Cînd un om într-o topitorie face un clopot, el primeşte un anumit ton care trebuie să-l pună în el.  
Cînd el potriveşte forma (matriţa) lui şi toarnă  fierul  lui, el pune în el atîta alamă, atîta oţel, şi atîta cupru. De 
ce? El ştie doar exact cît de mult să pună în...să facă... să dea tonul corect.  Şi aşa este ceea ce a făcut Isus cu 
Mireasa Lui.  El a trebuit să pună atît de mult Luther,  atît Wesley, atît Metotişti, şi atît Prezbiterieni, atît 
Penticostali înăuntru, dar cu ce a venit El afară ? Cu propria Lui reflexie. De ce este ea?  Doar exact ca şi 
piramida mesajului.   Vedeţi voi, ea se  îngustează drept sus pînă cînd vine la minoritatea pentru Piatră 
Unghiulară. Slujba lui Isus Cristos pe pămînt trebuie să fie la fel ca şi slujba pe care El a avut-o, sau El nu poate 
veni la ea. Este ca şi capul pentru picioare. Picioarele nu sînt cap, dar capul pune picioarele, sau face ca 
picioarele, le spune unde să meargă. Aţi prins-o voi? Frumuseţea, ea este Lumina orei. 
         Nu. Da domnule. Cîrpele murdare de ieri, dacă voi rămîneţi în felul acesta, aceasta va deveni cîrpe 
murdare tot timpul. Ea a servit scopului său ca îmbrăcăminte, dar acum devine hîrtie.  Justificarea a servit la 
timpul ei în justificare sub Luther, apoi ea a trebuit să devină sfinţire prin Wesley.  Şi sfinţirea a servit la 
timpul ei pînă la venirea botezului cu Duhul Sfînt. Şi botezul cu Duhul Sfînt a servit timpului său, pînă Duhul 
Sfînt (care este un singur Dumnezeu) se îmbină în biserică, sau biserica în Cristos, ceea ce face pe Isus Cristos 
reflectat pe pămînt. Este ceea ce El a promis aici în Biblie.  Poate că nu o credeţi. Eu nu vă pot face să o 
credeţi. Eu sînt doar responsabil  pentru  Cuvînt. Vedeţi?  Aceea este corect. 
         Şi diavolul poate să personifice oricare din lucrurile acestea. Dar el nu poate fi Duhul Sfînt. Vedeţi? El 
poate să personifice aceste daruri, dar el nu poate fi Duhul Sfînt. Şi Duhul Sfînt este Însemnul ca Sîngele a fost 
aplicat, pentru că El urmează  Sîngele tot drumul din Cartea Răscumpărării. Vedeţi voi aceasta? Acesta este 
scopul pentru care a venit El. Aceasta este ceea ce a urmărit El prin fiecare epocă. În fiecare epocă El a urmărit 
să vadă că (dacă) El a fost adus înainte (scos la suprafaţă--manifestat). Şi ei nu puteau fi făcuţi perfecţi fără noi. 
(Evr.11: 39-40). Şi acum, Întregul Duh Sfînt vizitează biserica făcînd (manifestînd) pe Dumnezeu în trup 
omenesc, aşa cum a făcut El înainte de Sodoma, arderea de acolo, care este un tip.  Apoi Avraam, El a apărut 
înaintea lui  (Luca.17: 26-36).  

Şi toate lucrurile pe care El nu le-a făcut jos prin aceste epoci, în epocile bisericii, El le face acum. 
Înapoi la Cuvînt, pentru că mesajul, şi  mesajele, şi mesajele trebuie să se încheie în întreg Cuvîntul. 

* Şi acum, observaţi. Ca şi prima dată, cînd El a început prima biserică care omida Romană a mîncat-o  
(şi lăcusta, şi aşa mai departe-  Ioel 1:2-4),  El a început cu justificarea prin credinţă. În Sfîntul Ioan cap. 17, 
vers. 17  Isus a spus, "Sfinţeşte-i Tată, prin Adevăr; Cuvîntul Tău este Adevărul" A doua lucrare a fost sfinţirea 
(pentru biserică). După justificare a fost sfinţirea. Şi după ce ei au fost sfinţiţi,  El le-a cerut să aştepte în 
Ierusalim  (Luca 24: 49)  pînă ei vor fi îmbrăcaţi cu putere de sus; şi acolo El a dat naştere Copacului, Duhul 
Sfînt, Cinzecimea. Justificare, Sfinţire, botez cu  Duhul Sfînt, şi apoi Cristos vine să locuiască în  El şi să 
aducă la vedere roadele.  Amin. Este aceasta corect ? 
         Şi pentru ce a venit Lumina de seară? Pentru ce este lumina de seară? Ca să restaureze (Ioel 2: 23-27). 
Uau! Aţi prins-o voi? Lumina de seară  este pentru acelaş scop pentru care a fost şi Lumina de dimineaţă: să 
restaureze ceea ce a fost tăiat jos de epoca întunecată prin Roma, Dumnezeu va restaura prin  strălucirea 
Luminii de seară. Ce? Va restaura  întreg Cuvîntul lui Dumnezeu din nou, manifestarea plină a lui Cristos în 



Biserica Lui. Tot ceea ce El a făcut, întocmai exact în felul în care El a făcut, va fi din nou în Lumina de 
seară.Vedeţi ce vreau eu să spun? Oh, nu este aceasta minunat?  Şi să ştim că noi trăim chiar aici să o vedem. 
          Voi aţi prins-o ? Amin. Pentru că Dumnezeu a spus, "Eu Îl  (Cuvîntul) voi restaura". Cum Îl va 
restaura El ? Prin patru mesageri ai morţii Îl omoară, (Ioel 1: 3-4), apoi patru mesageri ai Vieţii Îl vor restaura. 
Ce a fost prima dată ? Martin Luther, justificarea. Ce a fost a doua oară ? John Wesley--prin  sfinţire. Ce a fost 
al treilea? Penticostalii cu restaurarea darurilor, Duhul Sfînt, botezul cu Duhul Sfînt. Ce a fost al patrulea ? 
Cuvîntul. Ce ? Cuvîntul.  Priviţi. Justificarea a adus înapoi pulpa (miezul). Sfinţirea a adus înapoi scoarţa 
(coaja): doctrina sfinţeniei. Ce a adus înapoi frunza ? Penticostalii.Ce este asta ? Penticostalii, frunzele, bătînd 
din mîini, bucurie, bucurîndu-se: Penticostalii.Ce? Al patrulea a fost Cuvîntul Însuşi. Cuvîntul făcut trup, 
roadele dovezii învierii arătînd că, Cristos este finalul, după ce justificarea a fost plantată, sfinţirea a fost 
plantată, botezul cu Duhul Sfînt. Organizaţiile au murit afară, şi Cristos se aşează pe Sine Însuşi din nou, ca şi 
cap al piramidei. 
           Prima linie, justificarea, sfinţirea, botezul cu Duhul Sfînt, apoi venirea Capulul. Ce este aceasta ? Că 
grămada Duhului Sfînt este ascuţită, în aşa fel  ca să se potrivească cu aceleş fel de slujbă care a avut-o El cînd 
a plecat; aşa că la întoarcerea Lui, ea va apuca întregul lucru în răpire, unde ei sînt  justificaţi, sanctificaţi, şi 
botezaţi cu Duhul Sfînt. Acea piramida va sta (fi aşezată) din nou. Casa lui Dumnezeu va trăi din nou. Copacul 
Vieţii creşte din nou. 

* Acum vine Piatra noastră triumfală, din Capul Unghiului pe Botezul cu Duhul Sfînt. Galateni 4: 4-7,  
"Dar cînd a venit împlinirea vremii, Dumnezeu a  trimis pe Fiul Său..."Cristos a venit înainte, a murit pe cruce, 
a împlinit răscumpărarea  ( restaurînd la originalul proprietar prin metoda cumpărării, sau, plătind preţul) şi 
astfel poziţionîndu-ne ca şi fii. El nu ne-a făcut pe noi fii, pentru că noi deja eram fiii Lui, dar El ne-a poziţionat 
ca fii; pentru că aşa cum noi am fost în lume, în trup (carne), noi nu puteam fi recunoscuţi ca fiii Lui. Noi eram 
ţinuţi prizonieri de diavolul.  Dar noi eram fii, nemărturisiţi.  Şi acum  auziţi aceasta: şi pentru că voi sînteţi 
fii, Dumnezeu a trimis Duhul Fiului Său în inimile voastre prin care să strigaţi, Tată, Tată. Peste cine a căzut 
Duhul la Cincizecime ? Fii. La Corint ? Peste cei ce au ascultat Cuvîntul. 

Sîntem în zilele din urmă. Noi toţi ştim asta. Şi noi sîntem gata pentru venirea Domnului. Lucrul pe care îl 
avem de făcut, este să ne separăm, (depărtăm) pe noi înşine de orice păcat. Depărtaţi-vă de tot ce este 
aparţinător lumii. Nu iubiţi lumea sau lucrurile din lume (1 Ioan 2: 15-16).  Nu lăsaţi ca vreun om, prin crezul, 
său să vă înşele.  Voi staţi doar drept în pronisiunile lui Dumnezeu, Cuvîntul lui Dumnezeu; şi acel Cuvînt, 
dacă este Cuvîntul pentru această zi, Dumnezeu Îl va dovedi ca fiind aşa. Dacă El nu o face, atunci nu este 
Cuvîntul pentru această zi. Cuvîntul care a căzut în zilele Penticostalilor, nu va lucra în această zi.  Nu 
domnule, aceea era pentru Penticostali.  Acesta este pentru Mireasă: plecarea acasă a Miresei. Noi avem ceva 
diferit. Penricostalii reprezintă aceea din nou. Noi sîntem în epoca Miresei.  Nu mai mult decît Cuvîntul lui 
Noe a lucrat în zilele lui Moise. Nu mai mult decît legea lui Moise a  lucrat în zilele lui  Pavel, aici. El a 
încercat să le spună, "Voi sînteţi morţi pentru aceea. Şi voi nu puteţi avea aceea" 
.       Biserică, voi, acelora care vă vorbesc în seara aceasta dealungul naţiunii, dacă voi vă separaţi de 
denominaţiuni şi de lucrurile ale acestei lumi, şi de  toate acele lucruri care vă ţin în crezuri făcute de mînă 
omenească, sau ordine, şi lucruri ca acestea, separaţi-vă pe voi înşivă, priviţi în sus. Pregătiţi-vă. Focul va cădea 
în una din aceste zile. Dumnezeu Îl va lăsa să vină, într-un fel să atragă atenţia. Veţi fi voi gata cînd El va veni ?  
Veţi fi voi gata să mergeţi  sus cu El cînd va veni ? Secretul răpirii Miresei supranaturale...Ea va fi 
transformată din muritor în nemurire; într-un moment, la clipeala ochiului.  Noi cei ce sîntem vii şi rămînem, 
nu o vom lua înaintea celor ce au adormit (1 Tes.4: 13-17; 1Cor.15: 51-55). 

* Priviţi cum Dumnezeu se adevereşte pe sine Însuşi în vindecări şi putere de fiecare dată, chiar la 
momentele cruciale, niciodată mai devreme, chiar  la momentele de cotitură, la întretăieri de drumuri, 
schimbări în timp, schimbări în dispensaţie. 

* Observaţi lumea veche (antedeluviană), lumea care este prezentă acum, şi cea care va veni. Acum, 
primul stagiu care El îl aduce la noi pentru.... Vedeţi, planul Lui de răscumpărare este exact la fel prin toate. El 
foloseşte aceeaşi metodă. El niciodată nu se schimbă. El a spus, în Maleahi 3, "Eu  sînt Dumnezeu, Eu nu Mă 
schimb". Felul în care El a făcut-o, deci, dacă El a salvat primul om pe care l-a salvat vreodată prin sîngele 
vărsat al Celui nevinovat, El va trubui să-l salveze pe următorul; şi fiecare pe care El îl va salva,va trebui să fie 
prin acelaş fel.  Dacă El a vindecat  un om în orice timp prin călătoria prin viaţă, fie că era în timpul lui Isus, a 
apostolilor, a profeţilor, oricînd ar fi fost aceasta, cînd aceleaş condiţii sînt întîlnite El trebuie să o facă din nou. 
Aceea este corect. El nu se schimbă. Omul se schimbă, timpul se schimbă, vremurile se schimbă, dispensaţiile 
se schimbă, dar  Dumnezeu rămîne acelaş:  PERFECT. 
 

Extrase  din : "Puterea lui Dumnezeu de a transforma"- par. 113 ,/ "Conflict între  Dumnezeu şi Satan"- par. E-41 /, "Evanghelia timpului din  urmă"  par. 96, 97, / "Mesagerul de seară"- 
par. 111-117, 232 ,/ "Poziţia în Cristos"- par. 163-165, 169,/ "Cristos identificat al tuturor  epocilor"(64-0409) par. 12-13 /"Răpirea" par. 18,/ "Acolo este un Om care poate 

să aprindă Lumina" par. 159-162, 168-170, 183-187 /  "Disperarea"- par. 21-22, / "Restaurarea Copacului Miresei"- par. 68, 74-76 , / "Unitatea invizibilă a  Miresei Lui 



Cristos"- pag. 46 /  "Epoca Smirna" Epoci- pag 153/   " Evrei Cap 4 " pag.105,137 / "Cumpăna Timpului" par.E.-35 / "Casa Viitoare" pag.14 / 
                                                                                                                                            
 


